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Protokoll för IFK Mariefreds Huvudstyrelse 
 

 

Organisationsnummer    Kontonummer Swedbank 

819500-2715    8270-1,4 708699-6 

 

Vad 

Styrelsemöte för IFK Mariefreds Huvudstyrelse 

 

Var     När 

Gripsholms Värdshus   2024-12-15 

 

Närvarande                      

                                                                                       Ronnie Törnblom (IFK Senior) 

Mats Hörnell (Fotboll/Vice ordf./Kassör)                     Malin Sjöö (Innebandy)                                           

Patric Johansson (Sekreterare/Handboll)                      Robert Tärnehöjd (Disc golf)                                        

Ann-Sophie Wallin (Kampsport)                                Anders Steiner (Ishockey)          

 Johan Karlsson (Skidor)                                               Tomas Forslund (Bordtennis))                                    

Magnus Lundström (Vice Kassör)                                Anette Ljungquist (Klubbchef)  

Jonas Alvin (Friidrott) 

 

Frånvarande 

                                          

Martin Lyckström (Ordförande) 

Sara Grimlund (Konståkning/ Skridskoskola) 

Tommy Ljungqvist (Variationslaget)              

Bosse Petersson (Fotboll) 

                     

Mötesprotokoll 
 

1. Mötets öppnande 

 

Vice ordförande Mats Hörnell öppnade mötet.  

 

2. Dagordning  

 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Information från Ordförande 

 

Utgår  

 

 

 

 

http://www.laget.se/IFK_Mariefred


2 

 

 

 

4. Fördjupad information från Bordtennis- och Skidsektionen 

 

Thomas Forslund: Bordtennissektionen har ett kraftigt uppsving som har blivit beständigt efter Truls 

och övriga svenskars framgångar i OS. 

När sektionen gick ut med uppropet: ”Vill ni börja spela pingis” kom 50 anmälningar. 40 av dessa har 

betalat avgift. Denna grupp har nu varit med 10–11 tillfällen och flera föräldrar har visat intresse för att 

hjälpa till framöver.  

Antalet regelbundna utövare är nu ca 20 + 40 + 20 = 80 

Glädjande har tre kvinnliga seniorer spelat frekvent. 

Ett matchderby mot Strängnäs BTK slutade oavgjort. 

Den tredje januari genomförs en Nyårscup i samarbete med Strängnäs. 

Ett samarbete med Mariefredsskolan inleds för att få fler tjejer att spela. 

Deltagare ska gå SBTF:s ledarprogram. 

En utmaning är kontakten med Gripsholms skolan. Inget svar ännu. 

Ett önskemål är fler lokaler. Här hoppades sektionen på Gripsholms skolan. 

IVAR kan vara en möjlighet men utmaningen är bordförvarning. 

 

   Johan Karlsson: Skidsektionen har en lång historia. Åkare har genomfört Vasaloppet sedan minst 65 år.   

Idag tre aktiva men alla medlemmar i IFK Mariefred har rätt att åka skidlopp för föreningen. Spåren på 

golfbanan är förberedda med t.ex. nya skyltar inför att snön kommer. Sektionen har bistått kommunen med 

att sätta upp stadens julbelysning. Krister stödjer ishockeyns julgransförsäljning som går bra. Krister har 

också påverkat kommunen att förnya utegymmet på IP Hammaren. Detta blir klart i vår. 

 

5. Övriga sektioner:   Ishockey (Anders Steiner) Säsongen i full gång, 5 ungdomslag, 1 veteranlag och 1 

A-lag. Diskussion med Åker-Strängnäs bör fortsätta. Tre Kronors ishockeyskola i Åker har ca 50 

deltagare. Äldsta spelarna är 10 spelare i U 13. Kändismatchen blir den 11 januari i Åkers Ishall. Team 

Kjell Samuelsson mot IFK Mariefred. Behållningen, ett samarbete med Börje Salming stiftelsen. 

 

      Kampsport (Ann-Sophie Wallin): Gradering igång. Sektionen växer och alla får inte alltid plats. 

Föräldrar verksamhet med ned till 3-åriga deltagare. 

 

      Discgolf, (Robert Tärnehöjd): I kyligt väder, något vilande. Varje söndag > ”Vinter Discen”, som har ett 

ökat antal deltagare. Viss diskussion om betydelsen av medlemskapet i IFK Mariefred. 

 

      Friidrott, (Jonas Alvin): Vinterdvala. Inför 2025, 3 grupper födda 17-18, 15-16 och 13-14. Ambition att 

börja tävla med äldsta gruppen. Prioritering, ledarutbildning inför 2025. 

 

      Innebandy (Malin Sjöö) Cirka 160 aktiva. Utmaningen är ekonomin. Stora utgifter. Försäljning av 

bingolotter är framgångsrikt. Försök ska ske med försäljning av sargreklam. Bollskolan är uppe i 25-30 barn. 

Herrlaget i toppen av division 3. 

 

     Handboll (Patric Johansson). Stor ökning av verksamhet innebär utmanande kostnader. Sparade 

tillgångar utnyttjas. Prioritet för materialinköp, ledarutbildning och funktionärsutbildning. 3 pojklag, 5 

flicklag plus bollskola igång. Träning sker även i Åkersskolan. 5 unga ledare är igång och kommer att 

erhålla ersättning enligt IFK beslut två gånger om året. Lite kuriosa: Fem spelare från IFK Mariefred på plan 

samtidigt i GUIF, U – SM Flickor 16. 

 

   Seniorsektionen (Ronnie Törnblom): Cafeteria bemanningen för våren (så länge det finns is i ishallen) är 

klar. En träning i veckan med cirkelträning och gåfotboll igång. 

Eventuellt blir det träning även på torsdagar till våren. Utomhus så småningom då det även blir aktuellt med 

disc golf. 
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Fotboll (Mats Hörnell): Förberedande arbete för nästa säsong pågår. Satsning kommer att ske på 

ledarrekrytering, ledarutbildning. Sektionen ska försöka ligga närmare lagens ledare och även bistå vid 

föräldramöten. Kontinuitet i kvalitet är mål. Utbildning prioriteras. 

Landslagets fotbollsskola 2025 kommer att genomföras. 

5 dagars träningscamp (30/6 - 4/7) för 12–13 åringar ska genomföras. Hittills 41 anmälda. Samarbete med 

Stoke City. 

På seniorsidan, ny huvudtränare är Erik Risberg. Ca 40 spelare i träning. U-lag ska starta i division 7 som 

komplement till vårt div 4 – lag. 

        

6. Beslut togs om uppdaterad rutin för firmateckning 

Magnus Lundström gjorde en noggrann genomgång och ett dokument med direktiv ska distribueras.  

Gäller Huvudstyrelsen och sektionsstyrelserna. 

Avseende sektionerna ska styrelsen helst bestå av 5 medlemmar inklusive ordförande som väljs på 

sektionens årsmöte. 

Ett konstituerande möte ska besluta om firmatecknare, ensamma eller i kombination. 

Valen ska ske på sektionens årsmöte eller på årsmöte för IFK Mariefreds Huvudstyrelse. 

Undantag om administrativ organisation inte finns. 

Protokoll från årsmöte och konstituerande möte ska sändas från sektionsstyrelsen till huvudstyrelsen. 

Revision av lekmannarevisor ska ske hos varje sektion. Om revisor saknas, så reviderar HS. 

HS kan alltid revidera en sektion. 

Se även instruktion, som kommer att sändas ut. 

 

7. Klubbchefen informerade om fördelning av kostnader som kommer att distribueras ut till 

sektionerna med anledning av att vi erhållit för högt varuvärde från ICA Torghallen 

 

8. Klubbchefen informerade om möjligt samarbete med BalanZe 

Möjlighet till rabatt för träning finns. Utnyttjas för tillfället av Fotbollen. 

 

9. Avrapportering IFK Academy  

Anette gick igenom genomförda och kommande utbildningar, 2025 inom IFK Academy. 

 

10. Öppen Hall i samarbete med Mötesplats Biohuset startade i samband med Lucia 

Denna satsning hade ca 30 deltagare och kommer att fortsätta under våren. 

 

11. Antalet betalande medlemmar är nu 1582. 

 

12. 53 ledare saknar intyg från belastningsregistret 

 

13. Aktivitetsbidrag / Utbildningsbidrag ska sökas senast 17 februari, 2025 från varje sektion. 

 

14. Anette redovisade att IFK Mariefred erhållit 100000 sek från Tore A Jonassons stiftelse att 

användas för unga ledare. Stor applåd följde. 

 

15. Kommande styrelsemöte  

 

✓ HS-möte: onsdag den 12 februari 2025, kl 19.00-21.00 

✓ Årsmöte: tisdag den 25 mars 2025, kl 19.00-21.00 

✓ Strategi-möte: lördag den 12 april 2025, kl 09.00-12.00 

 

             Mariefred 2024-12-16   

  

 

             Patric Johansson, Sekreterare  Mats Hörnell, Mötesordförande 


